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SA2TB3

感謝您使用 銳銨科技股份有限公司 的產品。

本手冊裡的資訊在出版前雖然已經被詳細確認，但實際產品規格將已出貨時為準；任何的產品規格或相關資訊更新，請您直接上 
www.STARDOM.com.tw 網站查詢，或直接與您的業務聯絡窗口聯繫，本公司將不另行通知。

如果您對 銳銨科技 的產品有任何疑問，或是想獲得最新產品訊息、使用手冊或韌體，請您聯絡services@stardom.com.tw，
我們將儘速回覆您。

本說明相關產品內容歸 銳銨科技股份有限公司 版權所有

前視圖

背視圖

風扇轉速切換按鈕
( 預設為低轉速 )
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打開包裝外盒後，包裝內容應包含下列組件 :

RAID 設定方式請參閱 User Manual
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Thunderbolt™ daisy chain

最多可串接6台裝置

SAS 12G 硬碟外接盒

例如 STARDOM ST4-U6/ST8-U6

Mini 
DisplayPort

SA2TB3 主體 x1 快速安裝導引 x1

Thunderbolt™ 連接線 x1

電源線 x1

請先確認相關配件與產品本身是否有受損或是缺少配件，若有任何疑問，請與您的
經銷商或業務人員聯絡。

請前往官網 (www.stardom.com.tw) 下載說明書、驅動程式以及其餘相關資源。
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Product Illustration and Parts List

Product Parts List

SA2TB3 Quick Setup Guide

Front View

Rear View

Fan speed switch 
(set to "Low" by default)

LED of Failure Alarmed

Power switchThunderbolt™ port Mini DisplayPort

Mute switch System status light

Power socket

Mnin-SAS
12G port

Fan

SA2TB3 body x1 Quick Setup Guide x1

The following items should be inside the package upon opening:

Thunderbolt™ Cable x1

Power Cord x1

Thank you for choosing this RAIDON product.
The information provided in this manual was checked before publication, but the actual product specifications may have changed 
before shipping; Latest product specifications and updates can be found at www.STARDOM.com.tw or through your sales 
representative. No separate notifications will be provided by our company.
If you have any questions about RAIDON products or would like to receive the latest product information, instruction manuals, or 
firmware, please contact services@stardom.com.tw for assistance.

All product-related content in this manual are copyrighted by RAIDON TECHNOLOGY, INC.

SA2TB3 connects to Host (PC/Workstation/Server) SA2TB3 connects to other Devices (TB, SAS)

Please refer to  "User Manual" for the RAID setting.

Thunderbolt™ daisy chain

up to 6 Thunderbolt devices

SAS 12G External Storage Enclosure

EX: STARDOM ST4-U6/ST8-U6

Please check the included parts and the product itself for any damage or missing 
parts. If you have any questions, please contact the retailer or sales representative.

Please visit the official website (www.stardom.com.tw) to download user manuals, 
drivers and other related resources.
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